

PRINT THIS COUPON AND BRING IN-STORE

THE BODY SHOP®

IN-STORE ONLY **\$10 OFF \$30 PURCHASE**

This coupon entitles the holder to \$10 off a purchase of \$30 or more, during July 5 to August 7, 2011. Valid only at participating The Body Shop® stores in Canada. Not valid online. Only original coupons will be honored which must be presented at time of redemption. Photocopies will not be accepted. One coupon per transaction. The \$25 threshold must be met before taxes. Single transaction coupon cannot be combined with any other coupon or discount other than Love Your Body™ (“LYB”) membership discount, Groupon coupons and the current in-store promotions. Offer excludes previous purchases, charity items, sale merchandise, gift cards, and purchases of LYB membership cards. LYB discount applied after all other discounts. Coupon not redeemable for cash. Returned products will be refunded at the discounted rate.

EN BOUTIQUE SEULEMENT **RABAIS DE 10 \$ SUR TOUT ACHAT DE 30 \$**

Ce bon donne au client le droit à un rabais de 10 \$ sur tout achat de 30 \$ ou plus, taxes en sus du 5 juillet au 7 août 2011. Seulement valable dans les boutiques The Body Shop® participantes au Canada. N'est pas valable en ligne. Seuls les bons originaux seront acceptés et doivent être remis au moment de l'achat. Les photocopies ne seront pas acceptées. Un bon par transaction. Le bon à transaction unique ne peut être combiné avec d'autres bons ou rabais, sauf le rabais des membres Love Your Body™ (« LYB ») les bons Groupon et les promotions en cours en boutique. L'offre ne s'applique pas sur les achats antérieurs, les articles caritatifs, la marchandise en solde, les cartes-cadeaux ou les cartes LYB. Le rabais LYB s'applique après tous les autres rabais. Les bons ne sont pas monnayables. Les produits retournés seront remboursés au prix réduit.